

ALEX orange

P R O D U C T I O N

ALEX ORANGE

Trompetenecho, worldwide most popular song, first time in modern house version, Trompetenecho Dance.

The arranger of covers, from Deep Purple to Avseniki, drummer, an author and a producer with a lot of own songs.

Most of all, he likes spending time at his home studio recording, arranging and producing different kinds of music, using electronic sounds to improve it.

He converted the original Oberkreiner worldwide hits Trompetenecho and Auf der Autobahn into original house adaptations for the first time ever.

Top music, professional musicians, author arrangement and a tempting video. Everything is ready for great fun.

www.alex-orange.com

ALEX ORANGE

Trompetenecho Dance, der meistgespielte Song, erstes mal in modern house version, Trompetenecho Dance.

Ein Arrangeur von Deep Purple bis zu Avsenik, ein Schlagzeuger, ein Autor und ein Produzent mit vielen eigenen Songs.

Am liebsten aber nimmt auf, produziert und arrangiert Alex in seinem Heimstudio. Er edelt verschiedene musikalische Genres mit den elektronischen Klängen.

Original Oberkreiner weltbekannte Hits Trompetenecho und Auf der Autobahn waren zum ersten Mal in der House Version produziert.

Hervorragende Musik, professionelle Musiker, Autorenarrangement und ein verführerischer Video. Alles ist bereit für eine gute Party.

www.alex-orange.com